

BROAD GROUP WON THE CTBUH 2013 INNOVATION AWARD

远大集团荣获世界高层建筑学会 2013 年创新奖

The Broad Sustainable Building (BSB) Prefabricated Construction Method used in T30 Hotel, China won the CTBUH Innovation Award on November 7th, 2013 at the CTBUH Annual Awards Ceremony in Chicago.

Jury Statement :

“Tall building designers have used prefabrication techniques on discrete elements for years, but never before has an entire prefabricated building system been developed to this degree. It is both a structural and mechanical engineering response to the demands of a rapidly urbanizing world. Integrating a bolted assembly technique with triple glazing, automatic blinds and air filtration systems, the BSB Method is a clear and innovative way of fundamentally rethinking tall building construction, and holds great promises for the future.”

2013 年 11 月 7 日（美国时间），在世界高层建筑学会于美国芝加哥召开的年度评奖中，中国远大集团凭借可持续建筑 T30 酒店中使用的工厂化预制技术获得了创新奖。

评审团评价：

“很多年前，高层建筑的设计者曾预制过建筑的部分部件，但从来没有将整个大楼的预制化达到如此程度。这是建筑结构和机械工程领域积极应对世界快速城市化的行动，整合了包括螺栓安装，三层玻璃，自动遮光和空气过滤等技术系统。远大可持续建筑为人类从根本上重新认识高层建筑的建造，提供了一个清晰又具创新的方法。同时，这种方法对未来极为负责。”



Medal: Council on Tall Buildings and Urban Habitat Innovation Award 2013
BROAD Sustainable Building Prefabricated Construction Method

奖牌：世界高层建筑学会
2013 年创新奖
远大可持续建筑预制建造技术



BROAD USA CEO Wang Shuguang accepts the Innovation Award from CTBUH Executive Director Antony Wood (left)

世界高层建筑学会(CTBUH)总裁安东尼·伍德(左)颁奖，远大美国公司总裁王曙光代表集团领奖



(注：中国建筑界历史上第一次获此殊荣)